
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 168

Ministeren bedes oplyse, hvor stor en andel af den samlede kapitalindkomst, som der be-

tales topskat af, som kan henføres til ejendomsrelaterede indtægter, herunder ejendoms-

avance, handel med ejerpantebreve, udlejningsindtægter m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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